

10D7N



EUROPE 欧洲



# BALKANS

SOUTH EASTERN EUROPE  
THE ADRIATIC ODYSSEY

## 巴尔干 欧洲东南部 - 亚得里亚海域游记

黑山共和国 | 克罗地亚 | 波斯尼亚·黑塞哥维那 | 斯洛文尼亚

MONTENEGRO | CROATIA | BOSNIA AND HERZEGOVINA | SLOVENIA



### Lake Bled

Located only an hour from Slovenia's quaint capital, Ljubljana, Lake Bled is unashamedly picturesque, flaunting itself brazenly to the admiring visitors it attracts through its scenic lure and Alpine splendour. Beautiful all year round, view the lake in winter, when the snow is falling, when the frost sticks to the ground and the water is icy cold. Lake Bled is truly a glorious sight to behold.

#### 布莱德湖

从斯洛文尼亚的首都卢布尔雅那驱车一小时，便能抵达拥有绝美阿尔卑斯山景的布莱德湖。布莱德湖四季迷人，逢冬季在天地一片雪白的寒意中，观看细雪纷纷飘落湖面，景色煞是动人。

The real voyage of discovery consists not in seeking new landscapes, but in having new eyes.

— Marcel Proust

📍 Dubrovnik  
📍 杜布罗夫尼克

## DAY 1 DEPART FROM KLIA

## DAY 2 ARRIVE IN PODGORICA -87KM- KOTOR -92KM- DUBROVNIK

🍴 Western Lunch / Western Dinner

### 📍 Kotor and Kotor Bay Tour (Montenegro)

Visit the beautiful Kotor town, stroll the **Weapons Square** and admire the city bulwarks. Enjoy the spectacular view of Europe's southernmost fjord as we drive along **Kotor Bay** to Dubrovnik. Stop at **Perast** to board a boat to the **Church of Our Lady of the Rocks** (Gospa od Skrpjela).

## DAY 3 DUBROVNIK

🍴 Hotel Breakfast / - / Hotel Dinner

### 📍 Dubrovnik City Tour (Croatia)

Spend the day at "**The Pearl of The Adriatic**" Dubrovnik old city, beautifully resting on a promontory jutting out into the Adriatic Sea. Walk on the high **city walls** surrounding the fortlike town and enjoy the panoramic vistas of the surroundings. At ground level, stroll through this vibrant city and look out for landmarks such as the Onofrio Fountain, the Old Pharmacy and Sponza Palace. Tour includes entrance into the **Rector's Palace**.

Head to the **Mountain Srd** look-out for a fantastic panoramic view of the Adriatic coast with the walled city right below you. *(Subject to weather condition.)*

📍 Church of Our Lady of the Rock  
📍 圣母岩教堂

## DAY 4 DUBROVNIK -136KM- MOSTAR -165KM- SPLIT

🍴 Hotel Breakfast / Western Lunch / Western Dinner

### 📍 Mostar City Tour (Bosnia)

Enjoy a walking tour in the historical town of **Mostar**, explore the old cobbled stone **Ottoman Quarter**, with traditional Turkish dwellings, shops and cafes. Take photos at the icon of Mostar, the **Stari Most** (Old Bridge) which is built across the swirling Neretva River. Visit the **Koski Mehmed Pasha Mosque**, and be amazed by its fascinating interior.

## DAY 5 SPLIT -85KM- KRKA NATIONAL PARK -13KM- SIBENIK

🍴 Hotel Breakfast / Western Lunch / Hotel Dinner

### 📍 Split City Tour (Croatia)

Visit the UNESCO World Heritage Site built in the 4th century - **Diocletian's Palace**, a well-preserved fortress and a living part of the Old Town. Sights of the Palace include the **Golden & Silver Gates**, **Jupiter's Temple** and the **Cathedral**. Stroll the neat port area which is a favourite docking port for cruise ships.

### 📍 Krka National Park (Croatia)

From the **Lozovac** entrance, take a stroll along the wooden path to beautiful cascading waterfalls along Krka River. Enjoy spectacular scenery at the Skradinski Buk.



📍 Diocletian Palace  
📍 戴克里先宫

## DAY 6 SIBENIK -342KM- ZAGREB

🍴 Hotel Breakfast / Western Lunch / Chinese Dinner

### 📍 Leisurely Sibenik Tour

Stroll along Sibenik's **Old Town**, admiring the stunning **Cathedral of St. James**, a UNESCO World Heritage site. Explore the elegant **Town Hall**, immersing yourself in the rich heritage of Sibenik.

## DAY 7 ZAGREB -140KM- LJUBLJANA

🍴 Hotel Breakfast / Western Lunch / Chinese Dinner

### 📍 Zagreb City Tour (Croatia)

Start the tour from Kaptol Square with the imposing **Zagreb Cathedral** before taking a short walk to the main square, **Ban Jelacic Square**. Tour continues with a **funicular ride** to the Upper Town (Gornji Grad) where you can climb the **Lotrscak Tower** and enjoy an aerial view of Zagreb city centre. Proceed to **St. Mark's Church** for its checkered roof design and walk down to Gornji Grad. After passing through the **Stone Gate**, spend your leisure time at **Dolac Market** and **Ilica Shopping Street**.



**DAY 8** Ljubljana -52KM- Postojna -52KM- Ljubljana

Hotel Breakfast / Western Lunch / Chinese Dinner

**Postojna Cave (Slovenia)**  
Explore this wonderful cave onboard an **electric cave train**; admire the natural sculptures of the cave. The train will take you through 2 kilometres to the Great Mountain, where you will alight and continue the tour on foot. See the colourful spears of **stalactites** and **stalagmites**, as well as the **Olm** (aquatic salamander), inside a state-of-the-art aquarium.

**Ljubljana City Tour (Slovenia)**  
The tour of the Slovenian capital covers a walk through the Old town by the Ljubljanica River. View the **Dragon Bridge** and admire the beautiful pink coloured **Town Hall** at the **Prešeren Square**, the focal point of the city. Lastly, take a **funicular** up to the **Ljubljana Castle** for a panoramic view of the city.



Krka National Park 克尔卡国家公园

**DAY 9** Ljubljana -54KM- Bled -54KM- Ljubljana / DEPART FOR HOME

Hotel Breakfast / Western Lunch / -

**Skofja Loka Tour (Slovenia)**  
Discover **Skofja Loka**; one of the oldest and best-preserved Slovenian towns still standing today. Walk through the charming town center and marvel at the castle and monastery perched high above you.

**Lake Bled Tour (Slovenia)**  
Start this most unforgettable voyage by visiting one of the most beautiful jewels of Slovenia: **Lake Bled**. Entrance into **Bled Castle**, the oldest castle in Slovenia perched on a steep cliff overlooking the panorama of Lake Bled, before having lunch in the castle! Enjoy a pleasant **gondola** (called "pletna" here) ride on the sparkling lake to an **island church** in the middle. *(The availability of the gondola ride will be based on local weather conditions)*

Stroll the lake side promenade before transfer to airport in the evening for flight home.



Zagreb 萨格勒布

**DAY 10** ARRIVAL HOME

Arrival home with sweet memories.



Pletna Boat Ride 传统摇橹船



📍 Stari Most  
📍 莫斯塔尔古桥



📍 Šibenik  
📍 希贝尼克



📍 St Mark's Church  
📍 圣马可教堂



📍 Kotor Old Town  
📍 克托尔古城



📍 Ljubljana  
📍 卢布尔雅那



📍 Famous Bled Cream Cake  
📍 著名布莱德蛋糕



📍 Mussels Tasting  
📍 品尝青口



📍 Traditional Bosnian Kebab  
📍 传统波斯尼亚烤肉



Postojna Cave Train Experience  
波斯托伊纳溶洞电动列车体验

真正的发现之旅  
不在于寻找新的景观，  
而在于拥有新的眼光。  
- 马塞尔·普鲁斯特

## 第1天

从吉隆坡国际机场出发

## 第2天

抵达波德戈里察  
-87公里- 科托尔  
-92公里- 杜布罗夫尼克

酒店早餐 / 西式晚餐

### 科托尔古城及科托尔湾之旅 (黑山共和国)

漫步在科托尔古城，途经兵器广场，欣赏围绕着古城的堡垒。继续沿着美丽的科托尔湾，尽情享受位于欧洲最南端峡湾的壮丽美景。在返回杜布罗夫尼克沿途，停留在佩拉斯特，乘船前往峡湾里的一座水上教堂——圣母大教堂。

## 第3天

杜布罗夫尼克

酒店早餐 / - / 酒店晚餐

### 杜布罗夫尼克 (克罗地亚)

前往杜布罗夫尼克古城，欣赏“亚得里亚海上的耀眼明珠”。沿着城墙而上，细心欣赏迷人的都市全景。回到古城，继续游览其他著名地标，如：奥兰多喷泉、钟楼、史邦扎宫殿和 Rectoriya。

在 Srđ 山的瞭望台，从山上居高临下俯瞰整个城墙环绕的城市全景，蔚蓝的亚得里亚海配上橘红屋顶，呈献红与蓝相互辉映的美丽风景线。(视天气而定)

## 第4天

杜布罗夫尼克  
-136公里- 莫斯塔尔  
-165公里- 斯普利特

酒店早餐 / 西式午餐 / 西式晚餐

### 莫斯塔尔之旅 (波斯尼亚)

享受犹如进入时光隧道的莫斯塔尔都市徒步之旅，亲身感受历史古迹的美妙。探索奥斯曼区域，林立着传统土耳其住宅，商店和咖啡馆。随后，你将来到莫斯塔尔镇著名地标——横跨内雷特瓦河的莫斯塔尔古桥(旧桥)。接着，参观科斯基默罕默德·帕夏清真寺，欣赏精美的壁画。

Dubrovnik Old Town  
杜布罗夫尼克旧城



## 第5天

斯普利特 -85公里-  
克尔卡国家公园 -13公里-  
希贝尼克

酒店早餐 / 西式午餐 / 酒店晚餐

### 斯普利特之旅 (克罗地亚)

今天，这一趟联合国教科文组织世界遗产之旅，将把焦点定在4世纪的戴克里先宫，一座保存完好的古迹城堡和旧城区。宫殿的辉煌景点包括金门，银门，丘比特神殿和教堂。漫步于整洁的港口区域，这是游轮最喜欢的对接港口之一。

### 克尔卡国家公园 (克罗地亚)

从罗佐瓦克入口处，沿着木栈道和克尔卡河漫步并欣赏美丽的斯卡丁斯基布克瀑布。

## 第6天

希贝尼克 -342公里-  
萨格勒布

酒店早餐 / 西式午餐 / 中式晚餐

### 希贝尼克休闲之旅

漫步于希贝尼克的旧城区，欣赏被列为联合国教科文组织的世界遗产的圣詹姆斯大教堂。参观精致的市政厅，沉浸在希贝尼克丰富的文化遗产中。

## 第7天

萨格勒布 -140公里-  
卢布尔雅那

酒店早餐 / 西式午餐 / 中式晚餐

### 萨格勒布城市观光 (克罗地亚)

参观卡普托广场和萨格勒布大教堂，以及热闹市集——耶拉齐治市广场。接着，乘搭短途缆车到上城区(果涅·格拉德)，参观罗特尔许查克塔并享受从塔处眺望萨格勒布市中心美景。在圣马可教堂欣赏绚丽的彩瓦屋顶后，路经石门再漫步到热闹的朵拉兹市集和繁华的卡奇切瓦街。街道两旁林立着不少的咖啡馆、酒吧和商店，让你尽情地休憩游乐。

## 第8天

卢布尔雅那 -52公里-  
波斯托伊纳 -52公里-  
卢布尔雅那

酒店早餐 / 西式午餐 / 中式晚餐

### 波斯托伊纳溶洞 (斯洛文尼亚)

乘坐电动列车到2公里处的洞穴探索奇妙，欣赏大自然的鬼斧神工。徒步游览观赏多姿多彩的钟乳石、石笋和俗称人类鱼的洞螺。

### 卢布尔雅那城市游 (斯洛文尼亚)

徒步游览斯洛文尼亚首都，沿着卢布尔雅那河畔穿过旧城区，观赏飞龙桥，并在普雷舍伦广场欣赏美丽的粉红色市政厅。接下来，乘搭缆车到达卢布尔雅那城堡，俯瞰都市全景。

## 第9天

卢布尔雅那 -54公里-  
布莱德 -54公里-  
卢布尔雅那 / 返回家园

酒店早餐 / 西式午餐 / -

### 游览什科菲亚洛卡 (斯洛文尼亚)

探索什科菲亚洛卡(Skofja Loka)，至今仍屹立不倒的最古老、保存最完好的斯洛文尼亚城镇之一。穿梭在市中心，惊叹于高高耸立的城堡和修道院。

### 布莱德湖泊之旅 (斯洛文尼亚)

参观斯洛文尼亚最古老的城堡——布莱德城堡。它屹立在一个陡峭的悬崖上，从山上能够俯瞰整个布莱德湖全景，并在那里享用午餐。下山后，乘搭一艘独特的传统摇橹船(Pletna)，在波光粼粼的湖面悠然地飘行，抵达湖中央的小岛教堂，再闲遐漫步在湖两岸的湖滨长廊。(此游船将视当地气候状况而定)

漫步于湖畔长廊后，送往机场乘搭航班返家。

## 第10天

抵达家园

带着甜蜜回忆抵达家园。



Ban Jelacic Square  
耶拉其恰市广场

## 行程亮点 HIGHLIGHTS

- ◆ Boat Ride to Gospa od Skrpjela
- ◆ Dubrovnik City Walls & Rector's Palace
- ◆ Mountain Srd look-out
- ◆ Koski Mehmed Pasha Mosque
- ◆ Diocletian's Palace
- ◆ Krka National Park
- ◆ Postojna Cave
- ◆ Ljubljana Funicular & Castle
- ◆ Bled Castle
- ◆ Pletna Boat Ride, Lake Bled

◆ Note: All entrance tickets of the attractions listed above are included.

- ◆ 坐船到圣母岩教堂
- ◆ 杜布罗夫尼克围城&Rector宫
- ◆ Srd山瞭望台
- ◆ 科斯基·穆罕默德·帕夏清真寺
- ◆ 戴克里先宫
- ◆ 克尔卡国家公园
- ◆ 波斯托伊纳溶洞
- ◆ 卢布尔雅那观光缆车&城堡
- ◆ 布莱德城堡
- ◆ 乘坐传统摇橹船(Pletna)游览布莱德湖

◆ 注释：以上所有景点已包含入门票



EUTGDW10-003

## 食宿 MEAL & ACCOMMODATION

- 🍴 Mussels
- 🍴 Croatian Seafood Platter
- 🍴 Traditional Bosnian Kebab
- 🍴 Famous Bled Cream Cake

- 🍴 青口
- 🍴 克罗地亚海鲜特盘
- 🍴 传统波斯尼亚烤肉
- 🍴 著名布莱德蛋糕

Number of Meals:  
Lunch - 7 Dinner - 7

餐饮数量:  
午餐 - 7 晚餐 - 7

STAY 留宿	LOCATION 地点	RECOMMENDED ACCOMMODATION 推荐酒店	RATED 等级
2Nights 2晚	Dubrovnik 杜布罗夫尼克	Sheraton Hotel 喜来登酒店	★★★★
1Night 1晚	Split 斯普利特	Radisson Blu Resort 丽笙度假村	★★★★★
1Night 1晚	Sibenik 希贝尼克	Amadria Park Ivan 伊凡阿马里亚宫苑酒店	★★★★
1Night 1晚	Zagreb 萨格勒布	DoubleTree by Hilton 希尔顿逸林酒店	★★★★
2Nights 2晚	Ljubljana 卢布尔雅那	Grand Plaza Hotel & Congress Center 大广场酒店和会议中心	★★★★★

\*餐饮与酒店会随着季节与当时情况，作最适当的调整。 \*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.



Split 斯普利特



Dragon Bridge 飞龙桥

### Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

### Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

### West Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
2. Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
3. Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except Hawaii)
4. Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

### 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

### 条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

### 欧美团 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准, 恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程, 唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准, 仅供两位成人及一位小孩(十二岁以下)。若三位成人入住, 则须订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程, 唯肯尼亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Updated Date: JUL 2024

Lake Bled: where fairy tales come to life.

布莱德湖：童话世界成真之地。

蘋果旅遊

APPLE VACATIONS

快来聊一聊 LET'S CHAT  
03-2705 8228

VALIDITY:  
November 2024 -  
March 2025  
2024年11月 - 2025年3月